
[20240301 MEMO RAAD rotondes

{{signer1}}

{{signer2}}

{{signer3}}

{{signer4}}
Registratienr.

Aan leden raad
Afkomstig van Burgemeester en wethouders
Datum 01-03-2024
Afschrift aan college, griffie, voorlichting

Beantwoording schriftelijke vragen CDA fractie inzake de rotondes op de Burgemeester
Kasteleinweg – N196

Op 13 februari 2024 heeft de CDA fractie onderstaande vragen ingediend inzake de roton-
des op de Burgemeester Kasteleinweg - N196.

De rotonde bij de Zwarteweg is al geruime tijd beplant (ongeveer 2 jaar) maar de andere
rotondes op de N196 zijn nog steeds niet beplant.

1. Waarom zijn deze rotondes nog steeds niet beplant? Is hier een speciale reden voor?
2. Wie is er verantwoordelijk voor beplanting en onderhoud van deze rotondes: de ge-

meente, de provincie of een andere instantie?
3. Als dit de gemeente is, wanneer denkt het college die wel te gaan beplanten?
4. Als dit de provincie is, wil het college dan zorgdragen dat de provincie dit op korte ter-

mijn oppakt?
5. Heeft het college er over nagedacht om deze rotondes te laten beplanten en laten on-

derhouden door Aalsmeerse hoveniers.

Ad. 1.
In eerste instantie, na oplevering van de Burgemeester Kasteleinweg, waren er diverse op-
leverpunten die door Provincie Noord-Holland moesten worden opgelost. Daarnaast bleken
er vraagtekens te zijn over de veiligheid van de rotondes. Om hieraan tegemoet te komen
zijn er aanpassingen aan de rotondes voorgesteld waarvan enkele zijn uitgevoerd en een
aantal nog moeten worden uitgevoerd.
Na deze veiligheidsaanpassingen wordt geëvalueerd of deze genomen maatregelen het ge-
wenste resultaat hebben opgeleverd voordat wordt overgegaan tot het verder beplanten en
verfraaien van de rotondes. Indien de genomen veiligheidsmaatregelen niet afdoende zijn,
zal eventueel aanpassingen plaats moeten vinden aan de rotondes zelf. Dit zou betekenen
dat eventuele beplanting dan weer (deels) verwijderd moet worden, wat we willen voorko-
men. Indien de resultaten wel positief zijn, zal zo snel mogelijk aangevangen worden met
het verder beplanten en verfraaien van de rotondes. Wanneer dat plaats zou kunnen vin-
den is afhankelijk van de evaluatie.  Vanzelfsprekend streven we naar een snelle realisatie
van de beplanting van de rotondes.

Ad. 2.
De voormalig provinciale weg is afgewaardeerd en overgedragen aan de gemeente. Der-
halve is de gemeente verantwoordelijk voor het onderhoud

Ad. 3.
Zie het antwoord onder punt 1.

Ad. 4.
Zie het antwoord onder punt 2.
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Ad. 5.
Jazeker. Ons college heeft partijen benaderd die bereid zijn de rotondes te adopteren. Drie
Aalsmeerse bedrijven en een organisator i.s.m. een winkeliersvereniging hebben toegezegd
een rotonde te willen adopteren waarmee vier rotondes dan beplant en verfraaid gaan wor-
den.
Het gaat om de rotondes  Dorpsstraat, van Cleefkade, Burgemeester Hoffscholteweg en
Ophelialaan op de Burgemeester Kasteleinweg. De betreffende partijen maken een ontwerp
en realiseren dat ontwerp op eigen kosten. Het ontwerp dient uiteraard te voldoen aan o.a.
veiligheidseisen voor het verkeer. Het onderhoud nemen zij gedurende 5 jaar voor hun re-
kening. Als college zijn we zeer blij en dankbaar dat deze Aalsmeerse ondernemingen, or-
ganisator en winkeliersvereniging een bijdrage willen leveren aan de Aalsmeerse samenle-
ving en het mooier maken van ons bloemendorp.

burgemeester en wethouders van de gemeente Aalsmeer,
de secretaris,                                 de burgemeester,

drs. Sj. Vellenga                            mr. G.E. Oude Kotte


